
Elevrådsmøde torsdag d. 16 Januar 2025   

Mødested: Campus Bornholm kl. 08.15 -10.15  
- Jeg tænker ikke at Pau studerende behøver at deltage fra kl. 08.15 til 08.45  

 

1) Besøg af en Uddannelsessygeplejerske Jane, en fra FOA Wickie  

- Spørgsmål: 

Der bliver stillet spørgsmålstegn til om de som uddannelsessygeplejersker tænker at tage 

flere forbehold i forhold til hændelsen der skete for en uges tid siden da en kvinde blev 

fundet i eget hjem bortgået. – Der bliver svaret omkring at hændelsen er frygtelig og at det 

selvfølgelig aldrig skulle være sket og at alle stiller spørgsmålet kunne vi have gjort noget 

andet. Der bliver fortalt at der nu til de nye hold kommer der mere interesse i elevernes 

stamkort, så de som uddannelsessygeplejerskerne og skolen har bedre mulighed for at se 

elevernes pårørende og historik. Der bliver også kommenteret på at vi også skal passe på 

med at grave i folks private liv, hvis det ikke ønskes, dette er en svær balancegang.  

Jane kommenterer på trivselslinjen, som vi når vi er ansat i kommunen har. Dette er en 

telefonlinje hvor der sidder en psykolog, telefonnummeret findes inde på drag nettet tlf. 70 

10 20 12. Wickie opfordrer til at få talt situationen igennem hvis man har brug for det, dette 

er muligt gennem offerrådgivningen tlf. 116 006.   

 

Der bliver stillet spørgsmålet om at vi ikke har mulighed for at indbetalt til pension det 

første år. Dette vil Wickie se på og vende til bage med svar omkring.  

 

Der bliver stille spørgsmålstegn til elevtid og vi som elevråd er enige om at det er meget 

individuelt fra person til person og fra sted til sted. Vores holdning er at man skal tale med 

sit uddannelsessted og hvis man føler det er svært kan man gå til sin 

uddannelsessygeplejerske for at få hjælp.  

 

1) 37 timer til 32 timers ansættelse?  



- Det er ikke noget der kommer på tale lige nu, men det bliver talt om og der bliver sent på 

det. Men i vi er i en kommune hvor man arbejder ind i mod de her 37 timer.  

Vi vil gerne vide vores vagtplan 4 uger før.  

 

2) Hvad skal der til for at et praktiksted ikke er kvalificeret til at have 

elever?  

- Ingen tjekliste, De har styr på hvad der rør sig. Der bliver set på hvad der gør at de kan 

have elever og hvis de ikke har mulighed for at have elever så har de ikke elever.  

 

3) Farmakologi opgaven 

Mailen fra Trine, Katrin, Jane, Tina og Birgitte.  

 

 

4) Sosufravaer mailen  

- Uddannelses sygeplejerskerne kan ikke se hvad der bliver skrevet på studie+ og derfor 

skal man nu skrive til sosufravaer@brk.dk hvorfor man er gået. Der skal skrives Navn og 

klasse hold. Derefter skriver du grunden til at du ikke er mødt op, kommet senere eller gået 

tidligere. Så sidder der en og modtager mailen, de arbejder på et autosvar, så ved modtager 

en kvittering for at have svaret.   

 

2) Præsentation af Tina Duermin  

mailto:sosufravaer@brk.dk


3) Fastelavnsfest? 

- Ikke taget op  

4)  Instagram  

- Ikke taget op  

5) Evt 

https://eeo.dk/politik/vi-er-eeo/  

Erhvervsskolernes elevorganisation, vi er kommet frem til at det ikke er noget Elevrådet ønsker 

at deltage i lige nu. Vi beder om at der bliver taget stilling til det igen i august 2025 når 

sommerferien er slut.  

 

 

https://eeo.dk/politik/vi-er-eeo/

